



## Ledarmöte 16/10 2018

Dagordningen godkändes.

Per Larsson för mötets anteckningar.

Förra mötets protokoll:

Träningsgrupper:

P05 använder sig av 3 målvakter och saknar målvaktströjor. Jonni fixar detta med Andreas Ekelund.

Träningstider:

P09 vill flytta sin fredagstid till ev. onsdagen 18-19 med delad hall.

Cuper:

Arena Cup, F04 har dragit sig ur. P05 och P07 är anmälda.

Tygrikesnatta, F04 är anmälda. P05, F06 och P07 undersöker underlaget på spelare och anmäler till Jonni Payer **senast den 22/10 antalet spelare och ledare som följer med.**

Domartillsättning:

På styrelsemötet bestämdes att Magnus Friden och Ulrika Persson ansvarar för tillsättandet av domare till hemmamatcherna.

Utbildningar:

**TS1**            Emil Sjögren, Martin Lundgren

**Inspirationsträning.**

Jonas Jönsson undersöker om Mattias Johansson skulle vara intresserad att komma och hålla en träning med ett av våra lag där alla ledare kan närvara.

**Tejpkurs/Skadekurs**

Rikard Persson undersöker.



## TOLLARPS IF HANDBOLL

### Material:

Mjukbollar köps in. Ca 10 st.

### Nästa års styrelse:

Valberedningen består av:

Andreas Ekelund, Marina Svensson och Jessica Hylén.

Förslag till nya styrelsemedlemmar tas tacksamt emot.

### Övrigt:

**Foto:** 20 och 21 november.

**Låna ut hallen 25/10:** Hallen avbokas denna dag för Tollarps träningar.

**Nycklar:** Jonas R, Alice H, Suphattra, Maja och 2-3 st till handbollsskolan.

**Nyckel till städskrub** finns i knippar i förrådet.

### Nästa möte:

4/12-18 Kl 18:00